



Napa Valley Wines

纳帕河谷 葡萄酒

Napa Valley (Wines) is a wine produced in California and produced with at least 85% or more grapes from the Napa Valley "American Wine Growing Area" in Napa County. China has implemented the geographical indications products protection for Napa Valley (Wines) since September 2012.

Napa Valley has a temperate climate suitable for the growth of high-quality wine grapes. It has a variety of soil types which is formed by plate movement, volcanic activity and river alleviation. The climate of grape growing season is characterized by abundant sunshine during the day, warm and dry, and cool at night, which provides good natural conditions for grape ripening slowly and evenly.

Napa Valley has a long history of producing wine. In the 1940s, vineyards had been established in this region. In 1861, the first breweries were established to produce wine in accordance with specific cultivation, harvesting and production technical specifications. Napa Valley (Wines) tastes mellow, full-bodied, with natural acidity and pure fruit flavor, and with fruit, flower, soil, spices, nuts and herbs aroma.

(Courtesy of the IP Protection Department of CNIPA)

纳帕河谷（葡萄酒）是指在美国加利福尼亚州生产且至少用 85% 或以上的产自纳帕县纳帕河谷“美国葡萄酒种植区”的葡萄所生产的葡萄酒。2012 年 9 月起中国对纳帕河谷（葡萄酒）实施地理标志产品保护。

纳帕河谷属于适宜优质酿酒葡萄生长的温带气候，由板块运动、火山活动以及河流冲积形成，土壤类型多样。葡萄生长季气候具有白天阳光充足、温暖干燥、夜晚凉爽的特点，为葡萄缓慢均匀的成熟提供了良好的自然条件。

纳帕河谷生产葡萄酒有着悠久的历史。19 世纪 40 年代该地区开始建立葡萄种植园，1861 年建立了第一批酿酒厂，遵循特定的栽培、采收和生产技术规范进行葡萄酒制造。纳帕河谷（葡萄酒）酒体醇厚、浓郁，带有自然的酸度和纯正果味，具有果香、花香、泥土、香料、坚果和草本植物香气。

（中国国家知识产权局知识产权保护司供稿）

